
 
30. maj 2024 

 

Stade på helhedsplanen for renovering af Ringparken afdeling 210 

 

 

Vi har tidligere skrevet, at vi kunne holde et orienterende beboermøde her i foråret. 

Det når vi ikke, men regner med det kan afholdes i september.  

Det der mangler i øjeblikket, er at Landsbyggefonden laver en såkaldt finansieringsskitse, som er 

deres accept af finansieringen. Det er det der bestemmer det fremtidige huslejeniveau.  

 

På mødet fremlægger vi både hvad projektet kommer til at omfatte i boligerne, og hvad huslejen 

bliver. 

 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Boligkontoret Fredericia 

 

Stefan Weihrauch 

Projektleder 

 
 

 


